
Zápis č. 34 
 
o schůzi SR o.s. Bráničánek konané dne 27.9.2011 od 18:30h na venkovní zahrádce 
restaurace U Kališů. 
 
Přítomni:  Ing. Jan Černý, Hana Plačková, Ing. Petra Kotolanová, Hana Krutišová, Libor 

Krutiš, Dušan Ferda, Mgr. Jana Ferdová a Mgr. Hana Zaplatílková. 
 
1) Zahájení 
 
Předseda Jan Černý zahájil schůzi SR s následujícím programem: 
 
1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti 
3. Drakiáda 
4. Vyřezávání dýní 
5. Lampionové uspávání 
6. Různé 
7. Ukončení 
 
2) Zprávy činovníků 
 
Předseda sděluje: 

• přáníčka pro novorozené děti vyrobené pro nás v loňském roce v MŠ jsme již všechna 
rozdali, zbývá nám jedno poslední. Nová pro nás opět připravuje MŠ. V nejbližší době 
odešleme přání Hlavoňovi Petrovi. Seznam dětí, jimž byly přání zaslána je na 
internetových stránkách v sekci „Pro členy“. Předseda děkuje Haně Krutišové za 
kontrolu seznamu dětí a připomínky.  

• domluvil s Radkem Odehnalem, aby nám bagrem vyhloubil rýhu na vysázení 
zbývajících habrů kolem hřiště. Bude tak učiněno jakmile bude mít Radek Odehnal 
bagr v Bránicích.  

• na Malování křídou bylo přítomno 26 dětí a na dobrovolném vstupném bylo vybráno 
2.762 Kč. 

• na hřišti umístil provozní řád dětského hřiště. Celkové náklady na provozní řád byly 
1.208 Kč 

 
3) Drakiáda  
 
3. Moravskobránická drakiáda se uskuteční v neděli 9.10.2011 od 15h. 
Jednatelka Hana Plačková sděluje, že domluvila na drakiádu s Karlem Rathouzským využití 
jejich pole, opět ve stejné lokalitě jako v předchozích letech.  
Předseda sděluje, že plakát už má připravený, ve čtvrtek 29.9.2011 jej nechá na OÚ plakáty 
vytisknout (8ks A3 + 2ks A4) a vylepíme je. 
Na Drakiádě budou kromě obvyklých diplomů za účast uděleny také diplomy v několika 
kategoriích. V letošním roce důsledně dodržíme pravidlo, že diplomy v kategoriích budou 
uděleny pouze za vlastnoručně vyrobené draky.  
Hana Plačková vezme burčák, bude-li ještě nějaký. Cukroví a jiné drobnosti od členů pro 
účastníky vítáno. 
 



4) Vyřezávání dýní 
Jednatelka Hana Plačková se zeptá Evžena Svobody, zdali nám nějaké dýně věnuje. 
Vyřezávání by se uskutečnilo nejspíše v úterý 25.10.2011.  
 
5) Lampionové uspávání 
Se uskuteční ve čtvrtek 27.10.2011 od 17:45h (slunce zapadá v 17:44, letní čas končí v neděli 
30.10.2011).  
Hana Plačková se zeptá v MŠ, jestli budou zase ježečci, či připraví MŠ něco jiného. 
Pro případ, že by dýně nebyly, uděláme svícny z velkých zavařovacích lahví jako v loňském 
roce. 
Hana Plačková připomíná, že budeme opět dávat balíčky dětem za stezku odvahy.  
Pro stezku odvahy zkusíme oslovit nějaké dorostence, aby nám sehráli strašidla, jako 
v předchozích letech. 
Předseda domluví sokolovnu pro využití WC a plochy hřiště. 
Hana Plačková požádá hasiče o spolupráci se zajištěním bezpečnosti průvodu. 
 
6) Volné návrhy 
 
Předseda sděluje, že obec nabízí místním sdružením a spolkům zřízení emailová adresy pod 
doménou obce. Usneseno nechat zřídit adresu branicanek@moravskebranice.cz a využívat ji 
pro oficiální komunikaci sdružení. 
 
Dalšího již nebylo. 
 
Schůzi ukončil předseda sdružení v 19:10. 
 
zapsal 
 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda  


